
ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №1 

засідання студентської ради факультету інформаційних технологій і 

математики, випускників та роботодавців 

від 22.04.2023року 

 

Присутні: студ. декан, старости груп 

студентів, що навчаються за ОПП 

«Середня освіта. Інформатика», 

декан факультету, група 

забезпечення, випускники ОП. 

 
СЛУХАЛИ: про перегляд освітньо-професійної програми та навчального 

плану спеціальності 014 Середня освіта (Інформатика) для першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти. 

ВИСТУПИЛИ: 

Гарант ОПП Яцюк С. М. ознайомила присутніх з оновленим «Порядком 

формування освітніх програм та навчальних планів підготовки фахівців за 

першим (бакалаврським), другим (магістерським) та третім (освітньо-науковим, 

освітньо-творчим) рівнями вищої освіти денної (очної) та заочної форм навчання 

у Волинському національному університеті імені Лесі Українки». 

Книш Юрій відмітив, що навчаючись на четвертому курсі, суміщав 

навчання з роботою у школі. З отриманого досвіду можна стверджувати, що 

освітніх компонентів загальної і професійної підготовки вистачає для підготовки 

вчителів інформатики.  Якість викладання цих дисциплін є доволі високою. 

Наголосив на вдало підібраних вибіркових ОК. Заслуговують на увагу такі 

вибіркові ОК як Технології проектної роботи, Технології змішаного навчання 

відкритої освіти, STEM-технології та цифрові інструменти в навчальному 

процесі. 

Студентка 3 курсу Кібиш Марина  відмітила збільшення годин на 

Педагогічну практику та Методику викладання інформатики, що дає змогу 

майбутнім учителям інформатики набути професійних компетентностей. 

Як позитивний фактор відмітила якісну організацію самої педагогічної 

практики: підбір шкіл, класів та кращих педагогів області для цього.  

Випускник Книш Юрій відмітив як позитивне на даній ОП існування 

проблемних груп, хорошу організацію індивідуальної траєкторії здобувачів 

освіти. що така робота може бути ефективною і потрібною багатьом студентам 

не тільки самим реалізуватися, а й дасть можливість організувати з часом гурток 

чи факультатив у школі. 

Студент 4 курсу Курносов Дмитро звернув увагу на те, що на освітній 

програмі працюють досвідчені викладачі, які постійно оновлюють свої ОК 

відповідно до нових нормативних документів та стандартів вищої освіти. Це є 

позитивним. 

 

https://vnu.edu.ua/sites/default/files/2022-06/_%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4_%D0%B4%D0%BE_%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87._%D0%BF%D0%BB_2022%20%D0%91%2C%D0%9C%2C%D0%90%20%20.pdf
https://vnu.edu.ua/sites/default/files/2022-06/_%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4_%D0%B4%D0%BE_%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87._%D0%BF%D0%BB_2022%20%D0%91%2C%D0%9C%2C%D0%90%20%20.pdf
https://vnu.edu.ua/sites/default/files/2022-06/_%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4_%D0%B4%D0%BE_%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87._%D0%BF%D0%BB_2022%20%D0%91%2C%D0%9C%2C%D0%90%20%20.pdf
https://vnu.edu.ua/sites/default/files/2022-06/_%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4_%D0%B4%D0%BE_%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87._%D0%BF%D0%BB_2022%20%D0%91%2C%D0%9C%2C%D0%90%20%20.pdf
https://vnu.edu.ua/sites/default/files/2022-06/_%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4_%D0%B4%D0%BE_%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87._%D0%BF%D0%BB_2022%20%D0%91%2C%D0%9C%2C%D0%90%20%20.pdf


УХВАЛИЛИ: 

1. Відмітити хорошу якість викладання курсів професійної підготовки на 

кафедрі загальної математики та методики навчання інформатики. 

2. Членам групи забезпечення врахувати висловлені пропозиції.  

 

 

 
 

Декан факультету      Світлана ЯЦЮК  

 
Голова студ. ради Назарій БОЛІБРУХ  

 


